
Protokół Nr 75/24 

z posiedzenia Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska 

w dniu 19 lutego 2024 r. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego 

w Otwocku przy ulicy Górnej 13, pod kierunkiem Przewodniczącego Komisji Gospodarki, 

Zasobu i Środowiska, radnego Pawła Ajdackiego w godzinach od 1615 do 1710. 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji oraz Dyrektor Wydziału Ochrony 

Środowiska Pani Magdalena Żurawska, zgodnie z załączonymi listami obecności. 

 

 

Porządek posiedzenia : 

 

1. Rozpoczęcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o stanie realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Otwockiego na 

lata 2019 - 2022 z perspektywą do 2026 r. 

4. Przyjęcie protokołu Nr 74/24 z 22.01.2024 r. 

5. Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska Rady Powiatu 

Otwockiego za 2023 rok. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Zakończenie obrad Komisji 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska zaproponował zmianę porządku 

posiedzenia polegającą na wprowadzeniu jako pkt 4 omówienie i zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Otwockiego przy ul. Żeromskiego. 

Komisja jednogłośnie przyjęła ww. zmianę do porządku posiedzenia. 

 

 

Porządek posiedzenia po zmianie: 

 

1. Rozpoczęcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o stanie realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Otwockiego 

na lata 2019 - 2022 z perspektywą do 2026 r. 



4. Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Otwockiego przy ul. Żeromskiego, oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka nr 3/9 z obr. 0244-Otwock o pow. 0,0235 ha. 

5. Przyjęcie protokołu Nr 74/24 z 22.01.2024 r. 

6. Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska Rady Powiatu 

Otwockiego za 2023 rok. 

7. Sprawy bieżące. 

8. Zakończenie obrad Komisji 

 

 

Ad. 1  

Przewodniczący Komisji Budżetowej, radny Paweł Ajdacki przywitał członków 

Komisji i zaproszonych gości i rozpoczął posiedzenie. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Komisji Budżetowej, radny Paweł Ajdacki przedstawił porządek 

dzisiejszych obrad.  

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego porządku obrad. 

 

Ad.3 

 Przewodniczący Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska, radny Paweł Ajdacki 

poprosił Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska o podanie informacji jak realizowany jest 

Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Otwockiego na lata 2019-2022 z perspektywą  do 

roku 2026.  

 Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska Magdalena Żurawska przedstawiła realizację 

przyjętego planu Programu Ochrony Środowiska  dla Powiatu Otwockiego. Plan ten ma służyć 

poprawie środowiska i jego poszczególnych elementów i jest cały czas realizowany. 

 Wicestarosta Paweł Zawada przedstawił wykaz inwestycji modernizacji dróg 

powiatowych w latach 2019-2024, które mocno wpisują się w harmonogram ochrony 

środowiska. Omówił inwestycje wykonywanych  od roku 2020 ciągów pieszo - rowerowych w 

Powiecie Otwockim. 

  



Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska Magdalena Żurawska omówiła kolejne realizowane 

inwestycje między innymi: 

• montaż instalacji fotowoltaicznej - ostatnio zainstalowanej w szkołach powiatowych  

Nukleonik oraz Zespole Szkół Ekonomiczno Gastronowicznych; 

• modernizacja i budowa dróg powiatowych; 

• kontrola w zakresie emisji powietrza;  

• kontrola emisji hałasu; 

• grunty wodne i stała współpraca z Spółkami Wodnymi, przeznaczanie kwot na dotacje 

tych spółek; 

• nadzór i kontrola gospodarki odpadami; 

• monitorowanie jakości gleb; 

• nadzór nad lesistością w Powiecie Otwockim. 

Przewodniczący Komisji Paweł Ajdacki zapytał, czy Spółki Wodne są monitorowane. 

Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska Magdalena Żukowska odpowiedziała, że 

Spółki  są zobowiązania przedstawiać sprawozdania z działalności. 

 

Ad.4 

 Przewodniczący Komisji Paweł Ajdacki poprosił Dyrektor Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami Monikę Pokrywczyńską o zreferowanie projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Otwockiego. 

Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Monika Pokrywczyńska 

przedstawiła projekt niniejszej uchwały. 

Radny Jacek Czarnowski wyraził opinię odnośnie ustalonej kwoty 639,00 zł odpłatnej 

służebności przesyłu, która jego zdaniem jest bardzo zaniżona. 

Przewodniczący Komisji Paweł Ajdacki poddał pod głosowanie projekt omówionej 

uchwały. 

Głosowanie w obecności 10 członków Komisji: jednogłośnie „za” – 10 osób. 

 

Ad.5 

 Protokół Nr 74/24 z posiedzenia Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska w dniu 

22.01.2024 r. został przyjęty pozytywnie jednomyślnie w obecności 10 członków Komisji. 

 



Ad.6 

 Przewodniczący Komisji przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki, 

Zasobu i Środowiska w roku 2023. 

Głosowanie w obecności 10 członków Komisji: jednogłośnie „za” – 10 osób. 

 

Ad.7 

 Sprawy bieżące - radni nie zgłaszali 

 

Ad.8 

 Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

 

 

 

         Przewodniczył: 

         Paweł Ajdacki 

 

Sporządziła: 

Ewa Tyszko 

 


